
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 23. august 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 922

Kan ministeren bekræfte, at det kun er omkring 10 procent af de

100.000 asylansøgere, der er kommet til Danmark over det sidste årti, der ef-

terfølgende er rejst hjem, jf. Ritzau telegrammet ”Løkke åbner for hjemsendel-

ser af flygtninge” den 18. august 2018, og vil ministeren i den forbindelse

fremsende en mere detaljeret oversigt over, hvor mange asylansøgere der er

hjemrejst det sidste årti?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mattias Tesfaye (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mattias.Tesfaye@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen

formand
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